



MAJLIS TEATER NEGERI (MTN) JOHOR

TEKS PENGACARA MAJLIS

UNTUK

**MAJLIS ANUGERAH TOKOH SENI BUDAYA
NEGERI JOHOR 2016**

20 OKTOBER 2016 / 3.30 PETANG

HOTEL, TROPICAL INN JOHOR BAHRU

Masa	CUE	ANN 1
3.20 pm	Ketibaan tetamu	<p>Biji selasih boleh dimakan Menjadi perisa sedap terperi Selamat datang kami ucapkan Semoga majlis tambah berseri</p> <p>Saya bagi pihak majlis mengalu-alukan kehadiran tuan-tuan dan puan-puan ke Majlis Anugerah Tokoh Seni Budaya Negeri Johor 2016 anjuran Majlis Teater Negeri (MTN) Johor.</p> <p>Untuk maklumat tuan-tuan dan puan-puan serta hadirin sekalian, majlis perasmian akan bermula sebentar lagi.</p> <p>Oleh itu tuan-tuan dan puan-puan serta hadirin sekalian diminta mengambil tempat.</p>

Masa	CUE	ANN 2
4.00 pm	Ketibaan Tuan Haji Mesran bin Mohd Yusop Timbalan Ketua Pengarah Jabatan Kebudayaan dan Kesenian Negara	<p>Mengumumkan ketibaan Yang Berbahagia Tuan Haji Mesran bin Mohd Yusop Timbalan Ketua Pengarah, Jabatan Kebudayaan dan Kesenian Negara Wakil Rasmi Ketua Pengarah Jabatan Kebudayaan dan Kesenian Negara</p> <p>dengan diiringi : Yang Berbahagia Datuk Haji Othman bin Haji Jais Timbalan Yang DiPertua, Majlis Kebudayaan Negeri Johor dan Puan Eezmadyna Azalin binti Nordin, Timbalan Pengarah, Jabatan Kebudayaan dan Kesenian Negara, Negeri Johor</p>

Masa	CUE	ANN 3
4.05 pm	Lagu Bangsa Johor, Negara ku dan lagu Muafakat Johor dimainkan YB, para tetamu jemputan dan hadirin dijemput duduk	<p>Majlis dimulakan dengan Nyanyian Bangsa Johor, Lagu Negaraku dan Lagu Muafakat Johor. Justeru itu majlis memohon Dif-dif kehormat dan para hadirin untuk berdiri.</p> <p>** Lagu Habis dinyanyikan</p> <p>Mohon para dif-dif kehormat serta hadirin sekalian dipersilakan duduk.</p>

Masa	CUE	ANN 4
4.15 pm	<p>Mengalu-alukan kehadiran Jemputan Khas</p> <p>Setelah semua hadirin berada di tempat duduk</p>	<p>Bismillahirrahmanirrahim. Assalamualaikum w.b.t, salam sejahtera, salam 1 Malaysia.</p> <p>Yang Berbahagia Tuan Haji Mesran bin Mohd Yusop Timbalan Ketua Pengarah Jabatan Kebudayaan dan Kesenian Negara selaku Wakil Rasmi Ketua Pengarah Jabatan Kebudayaan dan Kesenian Negara, Malaysia</p> <p>Yang Dihormati Datuk Haji Othman bin Hj Jais Timbalan Yang DiPertua, Majlis Kebudayaan Negeri Johor</p> <p>Yang Berusaha Puan Eezmadyna Azalin binti Nordin Timbalan Pengarah Jabatan Kebudayaan dan Kesenian Negara Negeri Johor</p> <p>Yang Berusaha Encik Mohd Razif bin Hj. Adnan Yang DiPertua, Majlis Teater Negeri Johor</p> <p>Yang dihormati Tuan Haji Shaharuddin bin Shariff Pengarah, Jabatan Pendidikan Negeri Johor</p> <p>Yang dihormati Puan Gowri A/P PS Thangaya Pengarah, Arkib Negara Malaysia Negeri Johor</p> <p>Ketua-ketua Jabatan</p> <p>Para Pengetua dan Guru Besar Sekolah-sekolah Daerah Johor Bahru & Pasir Gudang</p> <p>Pengerusi-Pengerusi NGO's Negeri Johor</p> <p>Dif-dif jemputan</p> <p>Pegawai-pegawai JKKN Negeri Johor</p> <p>Pegawai-pegawai Majlis Teater Negeri Johor</p> <p>Para hadirin dan hadirat yang dihormati sekalian</p> <p>Selamat datang ke Majlis Anugerah Tokoh Seni Budaya Negeri Johor 2016 pada petang ini 20 Oktober 2016 bertempat di Hotel Tropical Inn, Johor Bahru.</p>

Masa	CUE	ANN 5
4.20 pm	Ucapan alu-aluan pengerusi majlis :	<p>Kuntum melati tumbuh melata Burung merbah di pohon cemara Assalamualaikum pembuka bicara Selamat datang untuk semua</p> <p>Mencari Timba Si Anak Dara Di Bawah Sarang Burung Tempua Salam sembah Pembuka Bicara Ucapan Selamat Datang Untuk Semua</p> <p>Majlis mengucapkan setinggi-tinggi penghargaan serta mengalu-alukan kehadiran yang Yang Berbahagia Tuan Haji Mesran bin Mohd Yusop Timbalan Ketua Pengarah, Jabatan Kebudayaan dan Kesenian Negara selaku Wakil Rasmi Ketua Pengarah Jabatan Kebudayaan dan Kesenian Negara ke Majlis Anugerah Tokoh Seni Budaya Negeri Johor 2016 anjuran Majlis Teater Negeri Johor bersama-sama Jabatan Kebudayaan dan Kesenian Negara Negeri Johor. Majlis juga mengucapkan selamat datang kepada semua para tetamu jemputan, tuan-tuan dan puan-puan serta hadirin ke majlis yang diadakan pada petang yang berkat ini.</p>

Masa	CUE	ANN 7
4.20 pm	Persembahan Pembukaan KKJ JKKN Johor	<p>Hadirin yang dihormati sekalian,</p> <p>Bagi pembukaan majlis pada petang ini, kita dimulakan dengan persembahan Tarian pembukaan dari Kelab Kesenian Jabatan (KKJ), Jabatan Kebudayaan dan Kesenian Negara Negeri Johor. dipersilakan.</p>
Masa	CUE	ANN 8
4.30 pm	Setelah selesai Persembahan KKJ, JKKN Johor	<p>Ke Pekan Kuala Membeli Bingka Sayang Pesanan Terlupa Sudah Majlis Bermula Tirai Dibuka Dengan Alunan Tarian yang Indah</p> <p>Demikianlah tadi persembahan Tarian pembukaan dari Kelab Kesenian Jabatan (KKJ), Jabatan Kebudayaan dan Kesenian Negara Negeri Johor. Pihak majlis mengucapkan terima kasih kepada Yang Berusaha Tuan Abdullah atas ucapan yang disampaikan sebentar tadi.</p>

Masa	CUE	ANN 11
4.40 pm	<p>MAJLIS PENYAMPAIAN ANUGERAH TOKOH SENI BUDAYA NEGERI JOHOR 2016 DIMULAKAN</p> <p>Setelah selesai penyampaian cenderahati kepada YB dan wakil pengarah JPNS</p>	<p>Hadirin sekalian,</p> <p>Majlis Pada Petang Yang Berbahagia Ini diteruskan dengan Penyampaian Anugerah Tokoh Seni Budaya Negeri Johor 2016.</p> <p>Untuk memulakan penyampaian Anugerah Tokoh Seni Budaya Negeri Johor 2016 kepada Penerima Anugerah, sama-samalah lihat sedutan paparan Video mengenai Penerima Anugerah Tokoh Seni Budaya Negeri Johor 2016, dipersilakan</p> <p>** MONTAJ TAYANGAN VIDEO PEMENANG ANUGERAH TOKOH SENI BUDAYA NEGERI JOHOR 2016</p> <p>*** PENGACARA MEMBACA BIODATA PEMENANG ANUGERAH TOKOH SENI BUDAYA NEGERI JOHOR 2016 SAMBIL TAYANGAN VIDEO DITAYANGKAN</p> <p>(TEXT BIODATA PENERIMA ANUGERAH DISEDIAKAN)</p>

Masa	CUE	ANN 11
4.50 pm	<p>GIMIK ANUGERAH TOKOH SENI BUDAYA NEGERI JOHOR 2016 DIMULAKAN</p>	<p>Hadirin sekalian,</p> <p>Piala dan Sijil Anugerah Tokoh Seni Budaya Negeri Johor 2016 dipersembahkan.</p> <p>** Persembahan Gimik Anugerah oleh KKJ JKKN Johor</p> <p>Untuk memulakan penyampaian Anugerah Tokoh Seni Budaya Negeri Johor 2016 kepada Penerima Anugerah, sama-samalah lihat sedutan paparan Video mengenai Penerima Anugerah Tokoh Seni Budaya Negeri Johor 2016, dipersilakan</p>

Masa	CUE	ANN 11
5.05 pm	<p>YANG BERBAHAGIA TUAN HAJI MESRAN BIN MOHD YUSOP TIMBALAN KETUA PENGARAH, JABATAN KEBUDAYAAN DAN KESENIAN NEGARA DIJEMPUT NAIK KE PENTAS</p>	<p>Majlis Dengan Segala Hormatnya menjemput Yang Berbahagia Datuk Haji Othman bin Haji Jais ,Timbalan Yang DiPertua, Majlis Kebudayaan Negeri Johor dan Puan Eezmadya Azalin binti Nordin, Timbalan Pengarah, Jabatan Kebudayaan dan Kesenian Negara, Negeri Johor bagi mengiring Yang Berbahagia Tuan Haji Mesran bin Mohd Yusop Timbalan Ketua Pengarah, Jabatan Kebudayaan dan Kesenian Negara untuk naik ke pentas bagi menyampaikan Anugerah Tokoh Seni Budaya Negeri Johor 2016, Majlis dengan segala hormatnya dipersilakan.</p> <p>** TUAN HAJI MESRAN BIN MOHD YUSOP DAN IRINGAN NAIK KE PENTAS</p> <p style="text-align: center;">Lebar Sayap Si Burung Helang, Pohon Angsana Menghias Taman, Penerima Anugerah, Tokoh Yang Terbilang, Jasamu Takkan Dilupa Zaman Berzaman</p> <p>Dengan ini majlis mempersilakan penerima Anugerah Tokoh Seni Budaya Negeri Johor 2016 iaitu Encik Mohd Razif bin Haji Adnan, Dengan segala hormatnya dipersilakan:</p> <p>** EN RAZIF NAIK KE PENTAS</p>

Masa	CUE	ANN 12
5.10pm		<p>Majlis Dengan Segala Hormatnya memohon Yang Berbahagia Tuan Haji Mesran bin Mohd Yusop untuk kekal di pentas bagi menyampaikan Anugerah Khas Sempena Anugerah Tokoh Seni Budaya Negeri Johor 2016,</p> <p style="text-align: center;">Pergi sekolah di awal pagi, Melintas jalan berhati-hati, Penyampaian hadiah diteruskan lagi, Penerima-penerima sabarlah menanti.</p> <p>Bagi Penerima Anugerah Khas sempena Anugerah Tokoh Seni Budaya Negeri Johor 2016 ini, Sebanyak Lima (5) Penerima Anugerah Khas telah dipilih atas Dedikasi, Komitmen dan kerjasama berterusan demi mengembangkan bakat dan meningkatkan aktiviti-aktiviti Seni dan Budaya dikalangan Guru, Guru, Belia dan Pelajar sekolah melalui Program-Program anjuran Kerajaan Negeri Johor, Jabatan Kebudayaan dan Kesenian Negara Negeri Johor, Yayasan Warisan Johor, Majlis Kebudayaan Negeri Johor melalui kelolaan Majlis Teater Negeri Johor Majlis dengan segala hormatnya mempersilakan.</p>

		<p>1. Tuan Haji Shaharuddin bin Shariff Pengarah, Jabatan Pendidikan Negeri Johor</p> <p>Seterusnya Majlis Mempersilakan</p> <p>2. Cik Nur Amalina binti Mohd Razif Pengerusi, Persatuan Belia KESUMA-i Johor Bahru</p> <p>Majlis mempersilakan</p> <p>3. Puan Zuraidah binti Said Pengetua SMK Skudai</p> <p>Seterusnya Majlis Membrosilakan</p> <p>4. Madam Wang Chih Fong Pengetua SMK Taman Pelangi Indah</p> <p>Majlis dengan ini mempersilakan</p> <p>5. Encik Sujak bin Maskan Pengetua SMK Senai</p> <p>Seterusnya Sijil Penghargaan kepada Badan Bukan Kerajaan dan Syarikat yang sentiasa membantu mengimarahkan Kesenian Teater melalui jaringan kerjasama sepanjang tahun 2015 dan 2016</p> <p>1. Majlis Kebudayaan Negeri Johor 2. Kumpulan Tari Aliff Johor Bahru 3. Nill Abaka Bridal 4. SJKT Masai, Pasir Gudang</p>
--	--	---

Masa	CUE	ANN 11
5.20 pm	<p>Setelah selesai penyampaian Anugerah Khas dan Sijil.</p> <p>Cenderahati kepada Penyampai Anugerah</p>	<p>Majlis merakamkan setinggi-tinggi penghargaan dan terima kasih kepada Yang Berbahagia Tuan Haji Mesran bin Mohd Yusop Timbalan Ketua Pengarah, Jabatan Kebudayaan dan Kesenian Negara atas kesudian menyampaikan Anugerah Tokoh Seni Budaya Negeri Johor 2016 dan Anugerah Khas serta Sijil Penghargaan sebentar tadi.</p> <p>Seterusnya Majlis dengan segala hormatnya mempersilakan Yang Berbahagia Datuk Haji Othman bin Haji Jais, Timbalan Yang DiPertua, Majlis Kebudayaan Negeri Johor bagi menyampaikan cenderahati kepada Yang Berbahagia Tuan Haji Mesran bin Mohd Yusop Timbalan Ketua Pengarah, Jabatan Kebudayaan dan Kesenian Negara, dipersilakan</p>

Masa	CUE	ANN 14
5.30 pm	Penutup	<p>Hadirin dan hadirat yang dihormati,</p> <p>Berakhirlah sudah majlis Anugerah Tokoh Seni Budaya Negeri Johor 2016 pada petang ini.</p> <p>Saya bagi pihak majlis meyusun sepuluh jari memohon ampun dan maaf jika terdapat kelemahan sepanjang majlis ini berlansung</p> <p>Jutaan terima kasih kepada para jemputan yang hadir dan semua pihak yang telah menjayakan ke majlis ini.</p> <p style="text-align: center;">Bunga seroja di atas cemara Jatuh sekuntum di atas para Andai kata tersilap bicara Kemaafan jua yang kami pinta</p> <p>Sekian terima kasih. Assalamualaikum warahmatullah w.b.t</p>